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Aanvullende vragen naar aanleiding van de situatie op de Branten 8.  

 

De gemeenteraad heeft in 2016 een bestemmingsplan vastgesteld om het bedrijf te kunnen 

uitbreiden met een opslagruimte bestemd voor de handel. Nu constateren we dat er volop  

productieactiviteiten op de locatie plaatsvinden en zelfs worden uitgebreid. 

In het door de raad vastgestelde bestemmingsplan in 2016 is de bestemming opgenomen Bedrijf 

– Semi Agrarisch waarbij enkel is toegestaan een Fouragehandel.  

 

1. Waarom zijn er productiefaciliteiten toegestaan op deze locatie, als er volgens het 

bestemmingsplan alleen een activiteit is toegestaan waar gehandeld wordt in fourage 

artikelen. 

 

2. Waar staat in het bestemmingsplan en/of wetgeving dat er naast de handelsactiviteiten een 

industriële productiefaciliteit op deze locatie mag verschijnen?  

 

3. En hoe groot mag de industriële productiefaciliteit maximaal zijn en/of worden volgens de 

wetgeving?  

 

4. En aan welke geluidsnormen moeten deze industriële activiteiten voldoen volgens de 

wetgeving?  

 

5. Binnen welk tijdskader mogen deze industriële activiteiten plaatsvinden volgens de 

wetgeving? 

 

6. Waarom vindt Wethouder van der Wiel het niet opportuun om een GGD-onderzoek uit te 

voeren? Hierdoor kan volgens ons de problematiek goed in kaart worden gebracht en kan 

ook worden meegenomen of  door stillegging of aanpassing van de productieactiviteiten 

verbeteringen optreden?  
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